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سه ش��نبه 24  فروردي��ن   1395  | 4 رج��ب  1437 || روزنامه جوان |  شماره 4786 هشدار يك كارشناس حوزه حمل و نقل 
انحصارگران به حوزه باربري زدند   

يك كارشناس حوزه حمل و نقل جاده اي با بيان اينكه جرياني خاص 
درصدد به انحصار كش��يدن حمل و نقل بار جاده اي در كش��ور است، 
گفت: شخص وزير راه و شهر سازي كه در قبح انحصار و فساد سخنراني 
مي كند، امروز بيايد ببيند در شركت هاي باربري جاده اي چه مي گذرد 
و اين شركت ها چرا فعاليت در حوزه حمل و نقل را كنار گذاشته اند و 
عملًا به دلالي و خريد و فروش غيرقانوني بار در خارج از سيستم اعلام 

بار پايانه ها روي آورده اند. 
مالك نخعي در گفت وگو با »جوان« در پاسخ به اين پرسش كه در پشت 
پرده توزيع ناعادلانه بار كاميون ها در سراسر كشور چه جرياني وجود 
دارد؟ اظهار داش��ت: وزارت راه و شهرسازي و به طور مشخص سازمان 
حمل و نقل جاده اي چند سال پيش جهت توسعه حمل و نقل جاده اي، 
تس��هيلاتي را جهت تهيه انواع كاميون در اختيار شركت هاي باربري 
خصوصي قرار داد، اما متأس��فانه ش��ركت هاي باربري از ريل صحيح 
فعاليت خارج شدند، به طوري كه عملًا با فروش اقساطي كاميون هاي 
خود به رانندگان كار حمل و نقل را كنار گذاشته و به دلالي بار و خروج 

بار از پايانه ها و تابلوي اعلام بار استان هاي مختلف روي آورده اند. 
وي گفت: شركت هاي باربري كاميون هايي كه با تسهيلات دولت تهيه 
كرده بودند را با سودي به مراتب بالاتر از سود بانكي به رانندگان خود 
به شكل اقساطي واگذار كردند به طوري كه تا تسويه وجه كاميون سند 
همچنان به نام شركت باقي مي ماند و در اين بين خريداران كاميون ها 
نيز بايد براي شركت هاي باربري كار كنند. وي با بيان اينكه رانندگان 
و خريداران كاميون ها از شركت هاي باربري در استثمار اين شركت ها 
قرار دارند، گفت: شركت هاي باربري براي آنكه سودآوري خود را تشديد 
كنند، درصدد ارتباط با واردكنندگان و صادركنندگان كالا در كش��ور 
برآمده اند تا قبل از آنكه صاحب بار درخواست حمل بار خود را به تابلوي 

اعلام بار پايانه ها ارائه كند، بار را در اختيار بگيرند. 
به گفته اين كارشناس، كار دلالي بار تا جايي پيش رفته است كه يك 
جريان با نفوذ در كش��ور مي خواهد با تعطيل كردن تمامي پايانه هاي 
باربري و جمع كردن بس��اط تابلوي اعلام بار در كل ايران، حمل بار را 
در انحصار خود بگيرد، اين در حالي است كه بيش از 500 هزار نفر در 
بخش حمل و نقل فعال هستند كه بخش قابل ملاحظه اي از اين افراد 
كاميوندارهاي مس��تقل مي باش��ند كه با خروج بار ها از تابلوي اعلام 

پايانه ها عملًا بيكار مي شوند. 
 وي افزود: شركت هاي باربري تخلف هاي قابل ملاحظه اي دارند به طور 
مثال براي خروج بار قيد ش��ده در تابلوي اعلام بار پايانه ها رشوه هاي 
قابل ملاحظه اي پرداخ��ت مي كنند يا اينكه با اس��تخدام افراد بومي 
مناطقي چون بندرعباس س��عي مي كنند تمامي باره��ا را از پايانه ها 

بدون نوبت تصاحب كنند. 

وي تصري��ح كرد: دلال ب��ازي انجمن صنف��ي كاميونداران ش��ركتي 
بندرعباس موجب شده تا به گواه آمارهاي سازمان پايانه حمل و نقل 
جاده اي 14 هزار كاميوندار در بندر عباس در حدود يك ماه در صف بار 
بمانند. اين در حالي است كه دلال ها اغلب چنان بارها را به كاميون هاي 
شركتي و بومي منطقه ارائه مي دهند كه صف كاميون هاي مستقل در 

انتظار بار از 500 متر به بيش از پنج كيلومتر رسيده است. 
وي گفت: بندرعباس »مادرشهر باري ايران« به شمار مي آيد و بخشي 
از س��رزمين ايران اس��ت، از اين رو بايد بارهاي اي��ن منطقه بين همه 
كاميونداران از طريق تابلوي اعلام بار پايانه توزيع شود و كسي امتياز و 
برتري بر ديگري نداشته باشد و بساط اين دلال بازي بار برچيده شود. 

وي گفت: انجمن صنفي كاميوندارهاي ش��ركتي بندرعباس به فساد 
آلوده شده است، براي حفظ منافع حوزه حمل و نقل جاده اي و باربري 
بايد اين انجمن ملي شود و منافع تمامي اعضا و فعالان حوزه باربري و 

كاميونداران را لحاظ كند. 
وي گفت: انجمن صنف��ي كاميوندارهاي ش��ركتي بندرعباس به دام 
رانتخواري و دلال بازي افتاده است و عملًا در پازل برخي از مسئولان 
دولتي، كاميوندارهاي ش��ركتي و بومي بندرعباس بازي مي كند. اين 
در حالي اس��ت كه متأس��فانه بخش��ي نگري چنان به انجمن صنفي 
كاميوندارهاي شركتي بندرعباس كه حتي 500 دستگاه كاميون هم 
ندارد، مستولي ش��ده كه كاركرد انجمن به طور كل زير سؤال رفته و 

عمده اعضاي اين انجمن از مديران و عملكرد آنها ناراضي هستند. 
مديركل حمل  و نقل و پايانه هاي اس��تان هرمزگان در حالي علت 
اعتراض مسالمت آميز كاميوندارهاي مستقل را به توزيع ناعادلانه 
بار در بندرعباس و تحريك كاميوندارها از س��وي يك فرد متخلف 
معرفي كرده است كه تقليل دادن اعتراض كاميوندارها به يك تخلف 
س��اختگي و كذب به دور از اخلاق حرفه اي و صنفي مي باشد، اين 
در حالي اس��ت كه مطالبات كاميونداران مستقل در سراسر كشور 
يك مطالبه شغلي و صنفي اس��ت كه مقامات استاني بايد به شكل 

مسئولانه و خردمندانه به آن پاسخ دهند. 

 جزئيات واگذاري مسکن مهر 
بدون متقاضي به مددجويان   

عضو هيئت مديره عمران ش�هرهاي جديد با اش�اره به واگذاري 
ه�زار و ۶4۰ واحد مس�کن مهر ب�دون متقاض�ي ب�ه خانوارهاي 
تح�ت پوش�ش بهزيس�تي گف�ت:  ب�ه خانواره�اي داراي فرزند 
معل�ول ۳۰ ميلي�ون توم�ان كم�ك هزين�ه پرداخت مي ش�ود. 
به گزارش تسنيم، ميرمحمد غراوي با بيان اينكه واجدان شرايط اين 
واحدها به دو گروه خانوارهاي داراي يك يا دو فرزند معلول و ساير افراد 
تحت پوشش بهزيستي تقسيم شده اند، اظهار كرد:  سازمان بهزيستي 
براي گروه اول 25 تا 30 ميليون تومان و براي گروه دوم 8 ميليون تومان 
را به صورت وام با بهره كم يا بلاعوض و ب��ه عنوان كمك هزينه خريد 

مسكن به افراد تحت پوشش پرداخت مي كند. 
وي تصريح كرد: با توجه به اينكه سهم  آورده متقاضيان در اين واحدها 
بين 26 تا 30 ميليون تومان اس��ت از اين رو خانواره��اي داراي فرزند 
معلول پولي را به عنوان س��هم آورده پرداخت نكرده و پس از واگذاري 
واحد اقساط تس��هيلات بانكي را پرداخت مي كنند. وي ادامه داد: اما 
گروه دوم بايد بقيه آورده را تا 50 درصد كل آن را پرداخت و 50 درصد 
بقيه را به صورت مرحله اي متناسب با پيشرفت فيزيكي پرداخت كنند. 
در همين رابطه طاهري مديرعامل شركت عمران شهر پرند از واگذاري 
هزار و 40 واحد مس��كن بدون متقاضي تا پايان س��ال به مددجويان 
بهزيستي خبر داد و گفت:  طي ارسال نامه اي از طرف سازمان بهزيستي 
كشور به شركت مادرتخصصي عمران شهرهاي جديد مقرر شده امسال 
هزار و 40 واحد مسكن مهر مازاد و فاقد متقاضي در اختيار مددجويان 

و معلولان تحت پوشش اين سازمان قرار گيرد.

هادی غلامحسینی

روزنامه هاي اصلاح طلب در حالي روز دوشنبه 
به نقل از احمد توكل�ي تيتر زدند »دولت قبل 
1۰5ه�زار ميليارد تومان گرف�ت و پس نداد« 
كه نماينده مردم تهران در نامه اي به مديران 
مس�ئول روزنامه هاي ش�رق، اعتماد، آرمان، 
ابتکار، اسرار، ايران و فرهيختگان ضمن انتقاد 
از تحريف سخنانش در روزنامه هاي اصلاح طلب 
اظهارات خود را متوجه دولت فعلي دانس�ت. 
به گ��زارش »ج��وان« تخل��ف 105ميلياردی 
رس��انه هاي اصلاح طل��ب و روزنامه اي��ران روز 
گذش��ته مطلبي را با عنوان »افش��اگري توكلي 
از برداش��ت 150هزارميلياردتوماني از صندوق 
توسعه به بهانه خريد دارو« منتش��ر كردند و به 
نقل از احمد توكلي، نماينده اصولگراي مجلس 
نوشتند: »زماني در دولت قبل 150 هزار ميليارد 
تومان از صندوق توس��عه ملي ب��راي تهيه دارو 
قرض گرفته شد اما صرفاً 45 هزار ميليارد تومان 
آن را پس دادند و بقيه را صرف خريد ساختمان 
و قرض دادن به برخي نهادهاي دولتي و مقداري 
را نيز صرف امور رفاهي كاركنان كردند.«  در پی 
انتشار اين مطلب به نقل از توكلي در صفحه يك 
تمامي رسانه هاي اصلاح طلب، روز گذشته توكلي 
در نامه اي به مديران مسئول روزنامه هاي شرق، 

اعتماد، آرمان، ابتكار، اسرار، ايران و فرهيختگان 
ضمن انتقاد از تحريف سخنانش در روزنامه هاي 
اصلاح طلب، اظهارات خود را متوجه دولت فعلي 
دانس��ت. در نامه نماينده مردم تهران در مجلس 
ش��وراي اس��لامي خطاب به مديران مس��ئول 

روزنامه هاي اصلاح طلب آمده است: 
در صفحه اول شماره روز دوشنبه 13۹5/01/23 
روزنامه ه��اي تحت مديريت ش��ما ب��رادران از 
قول من مطالب��ي به آقاي دكت��ر احمدي نژاد، 
رئيس جمهور پيش��ين و دولت وي نسبت داده 

شد كه كذب است. 
درس��ت اس��ت كه تصويب قرض ش��ش ماهه 
2/5 ميلي��ارد دلاري از صندوق توس��عه ملي در 
تاريخ ۹2/04/26 در روزهاي آخر دولت پيشين 
انجام شده ولي پرداخت ها از ۹2/07/17 آغاز شده 
و تمام تخلفات اشاره شده در نطق من مربوط به 

زمان صدارت آقاي دكتر روحاني است. 
متن پياده ش��ده قس��مت مورد نظر اين اس��ت: 
»براي مزيد اطلاع نماين��دگان و دولت محترم 
عرض مي كن��م در روزهاي آخر دولت پيش��ين 
يك مصوبه اي ش��وراي عالي امنيت ملي داشت 
كه 2/5 ميليارد دلار از صندوق بدهد با سود صفر 
و شش ماهه براي واردات مواد اوليه، دارو و كود. 

توجه بفرماييد شش ماهه بايد برمي گرداندند اما 
شركت جهاد سبز آمده از 152 ميليارد توماني كه 
گرفته فقط 45 ميلي��ارد را برگردانده و بقيه اش 
را س��اختمان خريد و به شركت هاي ديگر قرض 
داده، حق العمل بازرگاني داده است. مديرعامل 
ش��ركت بازرگاني و خدمات صنايع روس��تايي و 
عش��ايري ش��اهد از 236ميلياردي كه گرفتند 
رفتند 173 ميليارد داده دو تا ساختمان خريده، 
خيال نكنيد اگر پول بدهيد دس��ت شركت هاي 
دولتي كار درس��ت مي شد. مديركل ذي حسابي 
و امور مالي وزارتخانه رفته با اين پول ها كارهاي 
عجيب و غريبي كرده مث��لًا 721 ميليون تومان 
صرف بودجه رفاهي پرس��نل خ��ودش كرده« 
اينها با آنچه ديروز منتش��ر ساختيد چه نسبتي 
دارد؟ هماهنگي بين اين همه روزنامه نيز در اين 
خلاف گويي بسيار غم انگيز است و مغاير دستور 
ديگر قرآن. فكر مي كنم شما ضمن انتشار كامل 
توضيح بنده و تصحيح اي��ن مورد، محتاج تغيير 
مسير هستيد تا با تشديد اختلافات بيش از اين 
به مصالح ملي و منافع مردم آسيب نرسد و فرداي 

قيامت به خلق خدا بدهكار نشويد. 
وي در گفت و گو با تس��نيم نيز خاطرنشان كرد: 
تخلفات به دولت آقاي احمدي نژاد ربطي ندارد 

و از نيمه دوم س��ال ۹2 و در س��ال ۹3 در دولت 
آقاي روحان��ي اتفاق افتاده اس��ت، البته مواضع 
من نس��بت به دولت آقاي احمدي ن��ژاد را همه 
مي دانند. نماينده مجلس گفت: همچنين بنده در 
مخالفت با فاينانس 50 ميليارد دلاري گفتم كه 
مخالف قرض 50 ميليارد دلاري هستم و برخي از 
رسانه ها 50 ميليارد دلار را ضربدر دلار سه توماني 
كردند كه 150 هزار ميليارد تومان مي شود)نصف 
بودجه عمومي( و از قول م��ن گفتند دولت قبل 
150 هزار ميليارد گرفت و پس نداد در حالي كه 
اين ربطي به دولت آقاي روحان��ي و دولت آقاي 
احمدي نژاد ندارد، لذا آنچه رسانه هاي اصلاح طلب 
از قول بنده نوشتند خلاف واقع است. در پايان به 
نظر مي رسد نگاه سياسي رسانه هاي اصلاح طلب 
به كلي��ه امور )حتي س��خنان احم��د توكلي در 
زمان تصويب كليات بودجه س��ال ۹5 كش��ور( 
موجب شده تا از اخلاق حرفه اي روزنامه نگاري و 
رسانه فاصله بگيرند، در اين بين اميد مي رود اين 
رسانه هاي زنجيره اي كه روز دوشنبه تخلف دولت 
حسن روحاني را به احمدي نژاد نسبت دادند در 
صفحه يك خود تكذيبيه نماين��ده مردم تهران 
را منتش��ر كرده و از اين نماينده مجلس و دولت 

پيشين و افكار عمومي عذرخواهي كنند.

 سود سپرده و تسهيلات
 ۱۶ بانک بورسي در سال گذشته

1۳ بان�ك و يك مؤسس�ه در ي�ك س�ال و دو بان�ك در ۹ ماه، 
۷۰ ه�زار و ۹5۲ ميلي�ارد توم�ان س�ود ب�ه س�پرده گذاران 
س�ود  توم�ان  ميلي�ارد   ۳1۰ و  ه�زار   ۷۷ و  پرداخ�ت 
تس�هيلات درياف�ت كرده ان�د و همچني�ن س�ود حاص�ل از 
س�رمايه گذاري ها 15 ه�زار و ۷۶۰ ميليارد تومان بوده اس�ت. 
به گزارش فارس، از مجموعه بانك ها و مؤسسات حاضر در بازار سرمايه، 
ترازنامه سود و زيان 13 بانك و يك مؤسس��ه نهايي شده، دو مؤسسه 
هم ترازنامه ۹ ماهه را ارائه كرده اند. اين آمارها نشان مي دهد، مجموع 
عملكرد يك ساله 15 بانك و مؤسسه حاضر در بورس)عملكرد يكساله 
13 بانك و يك مؤسسه و عملكرد ۹ ماهه دو بانك( مجموع سود سپرده 
پرداخت شده به مشتريان اين بانك ها 70 هزار و ۹52 ميليارد و 768 
ميليارد تومان بوده است. همچنين سود تس��هيلات اعطايي مشاع و 
غيرمشاع 77 هزار و 310 ميليارد و 82۹ ميليارد تومان محاسبه شده 
كه تفاوت 6 هزار و 358 ميليارد توماني را نشان مي دهد، البته در اين 
بين بانك هاي گردشگري، پارسيان، س��ينا، دي و كوثر مركزي بيش 
از آنچه كه از سود تسهيلات به دست آورده اند، سود سپرده پرداخت 
كرده اند. در بين اين بانك ها تفاوت سود سپرده پرداخت شده با سود 
تس��هيلات در بانك پارسيان بس��يار قابل توجه اس��ت به طوري كه 
اين بانك 8 هزار و 3۹3 ميليارد و 723 ميليون تومان س��ود س��پرده 
علي الحس��اب به مش��تريان خود پرداخت كرده اما س��ود تسهيلات 

اعطايي 6 هزار و 886 ميليارد و 86 ميليارد تومان بوده است. 
------------------------------------------------------
 صرفه جويي ۱7 ميليارد ليتري گازوئيل

با راه آهن
در شرايط فعلي با توجه به محوريت حمل و نقل جاده اي در كشور 
س�الانه حدود ۲۰ ميلي�ارد ليت�ر گازوئيل مصرف مي ش�ود و اين 
در حالي اس�ت كه در صورت انتقال تمركز بر بخ�ش راه آهن اين 
مصرف به حدود ۳ ميليارد ليتر كاهش پيدا مي كند؛ مسئله اي كه 
براي كش�ور از نظر اقتصادي صرفه اي قابل توجه خواهد داش�ت. 
به گزارش ايسنا، محسن پورسيدآقايي، مديرعامل شركت راه آهن با 
بيان اينكه بخش زيادي از درآمد ناخالص ملي كشور در تصادف هاي 
جاده اي به هدر مي رود، تأكيد كرد: با توجه ب��ه امنيت بالا و هزينه 
پايين راه آهن در قياس با ديگر وسايل حمل و نقل به نظر مي رسد بايد 
تمام تلاش خود را داشته باشيم تا با تغيير شرايط به سمت محوريت 

يافتن اين صنعت اجرايي شود. 
پورسيدآقايي افزود: تنها در حوزه مصرف سوخت راه آهن توان اين را 
دارد كه سالانه مصرف گازوئيل را حدود 17 ميليارد ليتر كاهش دهد. 
اين به معناي آن است كه تنها با اين تغيير صرفه جويي ۹ ميليارد دلاري 
به ارمغان خواهد آمد كه همين امر مي تواند به رسيدن منابع اعتباري 

گسترده به طرح هاي زيربنايي كشور بينجامد.

در ابتداى مراسم نمایندگان مردم در شوراى شــهر و شهردار کرج  با تقدیم 
تاج گل به مقام والاى شــهداء اداى احترام کردند و سالن بهشت در بهشت 

سکینه(س) را به طور رسمى افتتاح نمودند.

مدیر عامل سازمان آرامستان هاى شهردارى کرج در مراسم بهره بردارى از 
سالن بهشت آرامستان بهشت سکینه (س) ضمن تبریک سال جدید به اهمیت 
ساخت سالن جلسات در این آرامستان اشاره و بیان کرد: طى سال هاى گذشته 
براى برگزارى مراسم ختم متوفیان دچار مشکل مى شدیم چرا که گذاشتن 
صندلى روى قبر ها موجب فرسایش آنها شده و سرما و گرما نیز گاهى مانع از 
برگزارى مراسم ختمى شد که احداث سالن چند منظوره بهشت این مشکلات 

را رفع کرده است.
غلامرضا رضوانى با اشاره به اینکه این سالن با صرف دو میلیارد تومان هزینه به 
بهره بردارى رسیده است، مساحت این سالن را هزار و 300 متر بنا اعلام کرد و 
افزود: سالن بهشت با ظرفیت 300 نفر با سالن پذیرایى مجزا با ظرفیت 400 نفر 

در اختیار خانواده هاى متوفى قرار مى گیرد.
مدیر عامل سازمان آرامستان هاى شهردارى کرج در تشریح دیگر اقدامات 
سازمان از ساخت اســتخر ذخیره آب یاد کرد و گفت: این استخر با ظرفیت 
600 هزار لیتر سال گذشته در آرامستان بهشت سکینه به بهره بردارى رسید.
رضوانى، ساخت 65 عدد آرامگاه خانوادگى، ساخت و نصب 23 عدد تندیس 
اسماء متبرکه، ساخت حسینیه شــهداى گمنام، زیرسازى و جدول کشى و 
آسفالت در خیابان بهشت یکم غربى و بازسازى قبور قطعه 7 را به عنوان دیگر 

عملکردهاى سازمان آرامستان ها طى سال گذشته اعلام کرد.
این مسئول در ادامه سخنان خود به  احداث آرامستان جامع استان البرز در 
آینده اى نه چندان دور اشاره و بیان کرد: فاز اول احداث این آرامستان شامل 
دیوار کشى، دیوار نویسى، آماده سازى دو هزار قطعه قبر، ساخت ساختمان 

ادارى و متوفیات، جدول کشى و ...مى باشد.
رضوانى در پایان ســخنان خود از روان ســازى ترافیک با احداث خروجى 
آرامستان بهشت سکینه در پنج شنبه آخر سال یاد و اظهار امیدوارى کرد: با 
همکارى پلیس راهور و دیگر مسئولان اقدامات ارزنده تر و ارائه امکانات مطلوب 

ترى را در آینده براى مراجعان اهل قبور شاهد باشیم.
احداث سالن بهشت 80 درصد از مشکلات مراجعان اهل قبور را رفع کرد

رئیس شوراى اسلامى شهر کرج، احداث سالن بهشــت آرامستان بهشت 
سکینه(س) کرج را از اقدامات مطلوب سازمان آرامستان ها برشمرد و گفت: با 
احداث این سالن چند منظوره 80 درصد از مشکلات مراجعان اهل قبور رفع شد.
محمود دادگو در مراسم بهره بردارى از سالن بهشت آرامستان بهشت سکینه 
(س) ، ضمن تقدیر از اقدامات سازمان آرامستان ها و خیر مقدم به حضار به تلاش 
مدیران عامل سابق این سازمان اشاره و از مدیر عامل کنونى به دلیل به نتیجه 

رساندن پروژه هاى کلان در آرمستان تقدیر کرد.
این عضو پارلمان شهرى در خصوص اهمیت احداث سالن چند منظوره اظهار 
داشــت: با تحقق این مهم صرفه جویى در زمان مراجعه کنندگان به منظور 

برگزارى هرچه بهتر مراسم ختم متوفى خود ممکن شده است.

وى با اشاره به اینکه سالن چند منظوره نقش بسزایى در اجراى تمام خدمات 
به خانواده متوفیان دارد، عنوان کرد: مجموعه مدیریت شهرى کرج اهتمام 
ویژه اى در فراهم کردن رفاه حال شهروندان و ارائه خدمات مطلوب به آنان دارد.
رئیس شوراى اسلامى شهر کرج رسیدگى به پرسنل سازمان آرامستان ها به 
دلیل قرار گرفتن در شرایط روحى نامناسب را از ضروریات دانست و گفت: ایجاد 

محل هاى شاد براى پرسنل در دستور کار قرار گیرد.
دادگو، همچنین به اهمیت رفع ترافیک در آرامستان بهشت سکینه (س) به 
خصوص روزهاى پنجشنبه اشاره کرد و خواستار همکارى بیشتر پلیس در این 

زمینه به سازمان آرامستان ها شد.
 این مسئول در پایان ســخنان خود از همکارى تمام نهادها و ارگان هایى که 
مدیریت شهرى را در اتمام پروژه هاى کلان شهرى یارى مى کنند، قدردانى 
کرد و گفت: ایجاد تعامل بین تمام مسئولان رضایت شهروندان و آرامش شهر 

را به همراه دارد.
شایان ذکر است؛ در پایان مراسم افتتاحیه لوح یادبودى با امضاى تمام پرسنل 
سازمان آرامستان ها به شهردار کرج و رئیس شوراى اسلامى شهر اهدا و از تمام 

مسئولان درگیر در اتمام پروژه سالن بهشت تقدیر و تشکر شد.

الحاقيه چقدر به نفع بيمه ها تمام شد؟ 
ف�روش الحاقي�ه بيمه ش�خص ثالث توس�ط 
ش�ركت هاي بيمه، س�ودهاي ميلي�اردي را 
نصيب آنه�ا مي كن�د و بيمه گران ب�ا فروش 
الحاقي�ه س�ودهاي كلان به جي�ب مي زنند. 
به گزارش مهر، در پي ابلاغيه نرخ ديه سال جاري 
توسط قوه قضائيه و افزايش مبلغ آن، شركت هاي 
بيمه متناس��ب با اي��ن رقم، س��قف تعهدات را 
افزايش دادند و دارندگان بيمه نامه شخص ثالث 
را وادار به دريافت الحاقيه كردند، اين در حالي 
است كه علاوه بر اينكه مردم موظف به دريافت 
الحاقيه هس��تند، به دليل فرا رس��يدن ماه هاي 
حرام، دريافت الحاقيه براي ماه هاي مذكور نيز 

لازم به نظر مي رسد.
 از سوي ديگر دارندگان بيمه نامه شخص ثالث 
كه به اعتقاد بيمه گ��ران، بيمه نامه هاي آنها كه 
در سال ۹4 صادر شده، براي سال جاري ناقص 
است، لازم است كه تكميل شود اما اين موضوع 
نارضايتي بسياري از دارندگان اين نوع بيمه نامه 

را در پي داشته است. 
دارندگان اين ن��وع بيمه نامه عقي��ده دارند كه 
ش��ركت هاي بيمه از اين موضوع سوءاس��تفاده 
مي كنن��د، در حالي كه بايد تدبي��ري براي يك 
بار ش��دن دريافت بيمه نامه كامل شخص ثالث 
صورت گيرد و مردم از اين طريق دچار مش��كل 
نشوند. به عبارت ديگر شركت هاي بيمه بايد با 

مذاكره با ق��وه قضائيه راهكاري ب��راي حل اين 
معضل بينديشند. 

بيمه گ��ذاران اين موض��وع را مط��رح مي كنند 
كه ش��ركت هاي بيمه به دنبال س��ود هستند، 
در حال��ي كه نباي��د از دارندگان بيمه ش��خص 
ثالث براي دومين بار بخواهند كه براي دريافت 
الحاقيه مراجعه كنند، اگ��ر آنها به راحتي مردم 
مي انديشيدند، مي توانس��تند با همان بيمه نامه 

اوليه، پوشش هاي خود را به انجام برسانند. 
در حال حاضر ح��دود 20 ميلي��ون خودرو در 
كش��ور تردد دارند، با احتساب اينكه اگر تمامي 
اين خودروها داراي بيمه نامه شخص ثالث باشند 
و قرار باشد كه به صورت ميانگين هر يك از آنها 
25 هزار تومان به شركت هاي بيمه بابت تكميل 
بيمه نامه ش��خص ثالث خود و در واقع دريافت 
الحاقيه بپردازند، 500 ميليارد تومان س��ود به 

جيب شركت هاي بيمه خواهد رفت. 
اگر اين مبلغ را ب��ا همان تعداد خودرو 50 هزار 
تومان در نظر بگيريم، سود دريافتي شركت هاي 
بيمه هزار ميليارد تومان، اگر اين مبلغ 100 هزار 
تومان باش��د، س��ود دريافتي بيمه ه��ا 2 هزار 
ميليارد تومان و اگ��ر آن را 125 ه��زار تومان 
محاس��به كنيم، س��ود دريافتي ش��ركت هاي 
بيمه از اين محل 2 هزار و 500 ميليارد تومان 

خواهد بود.

  بیمه

 انتقاد توكلي از تحريف سخنانش در روزنامه هاي اصلاح طلب  

تخلف 1۰5 ميلياردي مربوط به دولت روحاني است نه احمدي نژاد

مقاومت برخي وزرا درمقابل خصوصي سازي
رئيس سازمان خصوصي سازي 
از مقابل�ه برخ�ي دولتي ه�ا با 
خصوصي س�ازي خب�رداد و 
گف�ت: مناف�ع برخ�ي وزرا با 
خصوصي سازي به خطر مي افتد. 
ب��ه گ��زارش مه��ر، عب��دالله 
پوري  حس��يني در برنام��ه تيتر 
امشب شبكه خبر سيما بيشترين 

مقاومت براي اجراي قانون اص��ل 44 را متوجه 
مديران دولتي و برخي وزيران دانست كه منافع و 
موقعيت شان را در خطر مي بينند و اگر پاي حرف 
مخالفان اجراي اصل 44 بنش��ينيم با اين جمله 
مواجه مي شويم كه ما مي خواهيم اين واگذاري 

به هر قيمتي كه شده انجام نشود. 
به گفته پوري حس��يني، كس��اني ك��ه حاضر 
نيس��تند حقوق معلوم و امن خود را با حقوق 
پرريس��ك و مش��روط عوض كنند و به سمت 
خصوصي سازي بروند در دو ساله گذشته سبب 
شده اند تا عرضه هاي بيش از 40 هزار ميليارد 
توماني ما فقط 4 هزار ميليارد تومان خروجي 

داشته و به فروش برسد. 

همچنين حميدرض��ا فولادگر، 
رئي��س كميس��يون اص��ل 44 
مجلس در ادامه اي��ن گفت وگو 
انتظار مجل��س از دول��ت را در 
سال هاي ركود بي س��ابقه فعلي 
اينگونه بيان ك��رد كه دولت بايد 
براي برون رفت از ركود اقدام به 
رفع موانع پيش روي مردم براي 
ورود به محيط كس��ب و كار و عرصه توليد كند، 
در اين راس��تا دولت بايد حمايت هاي بانكي اي 
كه حاصل كار دولت و برخي از مجلس��يان است 
كمرنگ تر كند تا خصوصي س��ازي توانمندتر و 

پررنگ شود. 
وي اظه��ار داش��ت: ب��ا حمايت ه��اي بي دريغ 
مس��ئولاني همچون وزيران و مديران دولتي هر 
سال ش��اهد سيل خروج ش��ركت هاي دولتي از 
ليست خصوصي سازي هس��تيم، البته رويكرد 
دولت براي خصوصي س��ازي نوعي اصلاح روش 
اس��ت. فولادگر به رد ديون اش��اره كرد و افزود: 
براي يافتن دليل كاهش سرعت اين اصلاح روش 

نيازمند بررسي هاي بيشتري هستيم.

  خبر

  گزارش  یک


